

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Protokoll för signering

### Signerad text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)

Name: Protokoll regionkonferens 201003.pdf

Size: 214972 byte

Hash value SHA256:

7187a2e6cd9ee1db4d92c8298e3dff74deee98d32394fb2a733163de4bb7a214

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 4:

#### JANINE KETTELS

Signerat med BankID 2020-10-13 19:31 BankID Ref: 83f36303-b0d5-44b9-8727-10cb3a4c0173

#### DAN ERIKSSON

Signerat med BankID 2020-10-12 19:36 BankID Ref: 37a375ba-cda9-4ddb-ad5a-8ca86a4d8d50

#### Ingrid Helena Katarina Katta Kattis Andersson

Signerat med BankID 2020-10-12 12:56 BankID Ref: bf221e94-ba9b-41fb-9bc5-ac2fac223a49

#### HENRIK JOHNSON

Signerat med BankID 2020-10-12 12:20 BankID Ref: 277694fa-9ef2-4c90-a60a-fdda1cff31a8



## Regionkonferens Syd 2020-10-03

**Datum:** 2020-10-03

**Plats:** Gullbrannagården, Eldsberga

**Närvarande:**

Blekinge: Mattias Nilsson (via Skype)

Halland: Henrik Johnsson

Skåne: Janine Kettels, Christer Olofsson, Fredrik Löfvander, Lennart Albinsson, Lars Lennartsson, Per Klemmedsson

Småland: Kattis Andersson, Jennie Svärd, Christer Claesson, Dan Eriksson

### 1. Mötets öppnande

Halland hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat

### 2. Val av ordförande och sekreterare för mötet

Till ordförande respektive sekreterare valdes Dan Eriksson och Henrik Johnsson.

### 3. Val av två personer att justera mötets protokoll

Janine Kettels, Skåne och Kattis Andersson, Småland valdes.

### 4. Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning godkändes.

### 5. Godkännande av kallelse

Kallelse gick ut via mail den 2/9. Mötet beslöt att godkänna kallelsen.

### 6. Tidigare mötes protokoll från 2019-10-26

Föregående mötes protokoll lästes igenom och godkändes.

### 7. Rapport och utvärdering av årets SSM tävlingar

**Luftpistol:** Halland arrangerade tävlingen i Sävsjö, relativt få deltagare.

**Pistol 25/50m:** Arrangeras av Småland. Tre grenar genomförda i Ljungby med hyfsat deltagande. Övriga grenar avgörs den 11/10 i Sävsjö.

**Luftgevär:** Arrangerat av Skåne i Vellinge, 37 deltagare och 12 lag

**Gevär 50m:** Arrangemanget togs över av Halland och p g a restriktionerna avseende smittspridning genomfördes den som hemmabanetävling. Uppskattat av många föreningar och bra deltagande.

**Kpist Fält/Bana:** Ej genomfört, Blekinge fick inte tillgång till banor och terräng.



**Gevär 6,5 Fält:** Skåne ansvarar för tävlingen. Var utlyst i april men fick flyttas då man inte fick tillgång till skjutfält då, avgörs den 11/10.

**Gevär 6,5 Bana:** Genomfört i Sölvesborg, 19 deltagare i ställning, 46 i liggande.

**Korthåll Fält/Bana:** Inställt, gick inte att finna en bana.

**Regionfinal Skyttiaden:** Genomförd utan mankemang i Söraby.

**Korthållscupen:** Tävlingsledningen ställde in årets cup.

**OL Skeet:** Ej genomförd.

**Engelsk Sporting:** Ej genomförd.

**FITASC Sporting:** Ej genomförd.

**Nationell Skeet:** Genomfördes i Gnosjö med 35 deltagare.

**Compak Sporting:** Ej genomförd.

**Nordisk Trap:** Ej genomförd.

**Kulkombination, Viltmål 50/80m:** Ej genomförd.

**Jaktkombination:** Ej genomförd.

**Regkval pistol 25/50m:** Genomfört i Växjö med 27 deltagare.

**Regkval luftpistol:** Arrangeras i Blekinge 1/11.

I resultatöversikten på hemsidan slås tävlingarna för Sportgevär och Fritt gevär 50m ihop till Gevär 50m och grenar där det inte längre hålls mästerskap skall strykas.

## 8. Förslag och motioner

- Vid SSM gevär 6,5 har man sedan något år bjudit in till kikarklass, men klassen har inte haft mästerskapsstatus. Då klassen vuxit en hel del föreslog Skåne att den skall ges mästerskapsstatus. Idag finns inga nationella bestämmelser men man har tagit fram ett förslag baserat på de nationella tävlingsbestämmelserna i fältskytte. Förslaget bifölles.
- Tyngdpunkten på regionkonferensen har varit tävlingsrapportering, tävlingsplanering och reglementsfrågor vilket sett till konferensens tidpunkt ofta känts mest relevant för gevärsskyttet. Skåne väckte frågan om inte regionkonferensen borde användas till frågor som är mer kopplade till skyttesportens framtid och i stället genomföra tävlingsplanering via andra kanaler. Det finns många frågor som vi måste förhålla oss till, omvärldens bild av oss, politiska beslut, ekonomiska förutsättningar. Mötet diskuterade ett antal idéer gällande hur en konferens skulle kunna göras annorlunda. Det fanns önskemål om att SvSF förbundsstyrelse och/eller kansli skulle vara representerat på mötet vilket skulle gagna en dialog, dels sprida information uppifrån dels ge återmatning från SDF. Andra idéer var att lyfta upp utbildningsfrågor, kanske bjuda in föreläsare. Frågor kring miljö och säkerhet är ganska generellt gångbara. Om regionen skall bli en mer aktiv del i förbundets utveckling vill vi kunna driva



frågor mot SvSF och då skall tidpunkten för konferensen styras av när motioner till SvSF förbundsmöte skall vara inne.

Konferensen behöver inte ha en fast agenda, arrangerande distrikt kan sätta sin egen prägel på mötet utifrån sina hjärtefrågor eller vad som är angeläget vid den aktuella tidpunkten.

Det beslöts att: Varje distrikt skall utse en person som sammanställer datum och arrangerar för tävlingar i sitt distrikt och meddelar dessa till Christer Claesson som uppdaterar programmet. Distrikten meddelar senast 30/11 namn på sin representant till Christer.

Det beslöts att: Varje distrikt utser två personer att delta i en arbetsgrupp för att ta fram förslag på konferensens utformning och syfte. Sammanhållande skall vara Lennart Albinsson och arbetsgruppen sammanträder via webmöten. Namn på distriktens representanter meddelas till Lennart senast 30/11. Förhoppningen är att någon nyordning skall finnas på plats till nästa konferens. Ett första förslag skall finnas framme den 31/3. Gruppen får i uppdrag att välja en lämplig tidpunkt för nästa möte.

## 9. Tävlingsbestämmelser

- Tillsammans med det förslag Skåne la om att ge kikarklass mästerskapsstatus presenterades uppdaterade tävlingsbestämmelser för gevär 6,5 avseende denna klass.
- I tävlingsbestämmelserna för sportgrenarna på gevär 10 och 50 m har avgifterna justerats för att ensa med övriga grenar och hänvisningar till tävlings-PM stryks då ett sådant saknas. På SM finns beslut att inte dela upp i herr och dam, bestämmelserna uppdateras med en hänvisning till vi skall följa klassindelning enligt det årets SM-tävling.
- K-pist liggande får egen mästerskapsstatus.
- Janine kontaktar viltmålsskyttar för att undersöka möjligheten att ta fram tävlingsbestämmelser för den disciplinen.

## 10. Tävlingsplanering

Christer Claesson har fört in de tävlingar som är klara, en hel del saknas men arbete pågår med att fylla många av luckorna.

Halland har svårt att arrangera Gevär 6,5 och Korthåll på ett effektivt sätt. Nästa år löses det genom att Blekinge tar korthållsmästerskapet som ställdes in i år och Halland tar 6,5. Det verkar bli en gevärscup, en ny tävling där reglementet ännu inte är klart men enligt underhandsuppgifter försöker man hålla det likt reglementet för korthållscupen. Hur vi arrangerar regionfinalen får lösas när saker klarnar, men en tanke var att eventuellt skipa distriktsomgångar och skjuta regionfinal med de skyttar som deltar i SSM.



## 11. Regional utbildningsverksamhet

De regionala träningsgrupperna diskuterades. Finns lite att kommunicera kring detta, alla vet inte att de finns eller vad de gör. Det pågår också diskussioner kring gruppernas framtid, ledarna känner inte att de får riktigt det stöd de behöver.

Årets kurs på fältskytte ställdes in, men än lever ett visst hopp om att den skall bli av.

I Skåne har Christer Olofsson gjort en aktivitetsplan för utbildning, sektionerna har medverkat för att inventera behov och de kommer vara delaktiga i utbildningarna.

Småland hade gärna sett att de läger gevärssektionen arrangerar sprids lite över landet.

De vill gärna arrangera egna läger men känner att det blir svårt med fler läger på samma plats riktade till i stort sett samma målgrupp.

Blekinge meddelade att de också har resurser att arrangera läger.

Arbetsgruppen för framtida regionkonferenser fick i uppdrag att höja statusen på utbildningsfrågorna och ge dem en självklar plats vid regionkonferenserna.

Som tidigare beslutat bör vi för samarbetet i regionen skicka inbjudan till övriga distrikt när ett distrikt arrangerar en utbildning. Vore även bra med en långtidsplan för detta.

## 12. Övriga frågor

Livevisning via Skytteonline läggs ner, det finns några olika alternativ men inget så enkelt och kraftfullt. Det diskuterades hur framtiden ser ut för liknande lösningar. Behoven kommer att öka och är en del av att få sporten att synas och fungera i en modern miljö.

En knäckfråga kan vara att finna en ekonomisk modell som fungerar. Något att behandla på skytteforum och framtida regionkonferenser.

## 13. Nästa möte och arrangör

Nästa möte arrangeras av Småland på tid som föreslås av arbetsgruppen.

## 14. Mötets avslutning

Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Mötesordförande

\_\_\_\_\_  
Henrik Johnsson

\_\_\_\_\_  
Dan Eriksson

\_\_\_\_\_  
Justeras

\_\_\_\_\_  
Justeras

\_\_\_\_\_  
Janine Kettels

\_\_\_\_\_  
Kattis Andersson